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 22/6מן המניין  ה  שיבת מועצ י פרוטוקול      הנדון:    
 .18:34 בשעה תשפ"ב כ' בסיון 19.6.22  -הישיבה התקיימה ביום א' ה                                    

 : משתתפים 

 ראש המועצה -דוד אזולאי

 סגן ראש המועצה חבר הנהלה –אבי נדיב 

 חבר מועצה -חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 חברת מועצה -דורית נחמני

 חבר מועצה -ליאור בז 

 חברת מועצה -איריס בלסקי 

 

 

 

 

 על סדר היום: 

 אישור ספר נכסים של המועצה. .1

 ריכוז אירועים קהילתיים. .2

 ד"ר אורית.  –הצגת סקר תושבים  .3

 דיווחים. .4

 שונות. .5

 

 )נדחה לישיבה הבאה(– נכסים של המועצהאישור ספר  -  1סעיף  

 

  ) נדחה לישיבת מועצה הבאה(.ריכוז אירועים קהילתיים -  2סעיף  

 

 ד"ר אורית.   –הצגת סקר תושבים  -  3סעיף  

  נהביצענו סקר תושבים, המבצעת עבורנו הי -החלטת הממשלה ליעוץ אירגוני במסגרת :דוד 

 איש בקבוצות מיקוד. 35תושבים ועוד  191. בסקר השתתפו ד"ר אורית דיניסמן

 . לפני כשנה וחצי)מציג את עצמו( . אני רוצה לתת מבט על התהליכים המתרחשים במועצה :חנן 

  מלווה בכספים ממשרד הפנים.התהליך ב התחלנו

 

 

 

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזלעו"ד 

 מנהלת  הלשכה -אריאלה לוי 

 (זוםגזבר המועצה ) –אבנר אילוז 

 משתתפים נוספים: 

 מנכ"ל אשכול גליל מזרחי –יורם אזולאי 

 סוקרת – סמןידינד"ר אורית 

 מנהל מרכז קהילתי –אלכס מלניקוב 
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 :2022 לשנת תוכניות להלן רשימת

 תנופה משמעותית-*משאבי אנוש

 * תוכניות לסדנאות מנהלים

 ת לעובדיםהשתלמויו *

 * מיכשור ודיגיטציה

  * תוכניות עבודה של כל מנהלי המחלקות.

 ) מציגה את עצמה( ד"ר אורית דיניסמן

 מטרת הסקר : לבחון את תיפקוד המועצה על בסיס שביעות רצון התושבים, ולשתף את התושבים

 ח עתידיים.ובתהליכי פית

 בקבוצות מיקוד. שהשתתפו 35משיבים לשאלון ועוד  191 -הגענו ל

 )הצגת מצגת הסקר(

 לסיכום:  

 +(.3מטולה היא  5ל  -1) בן סך הכל תפקוד המועצה ומחלקותיה בינוני מעלה 

 עלינו לקחת את תוצאות הסקר כתוכנית עבודה רב שנתית של מחלקות המועצה,

 ולאפשר תהליך קהילתי  שיחבר את התושבים.

 

  דיווחים:  -  4סעיף  

הסתיים שיקום רחוב הארזים. אני שמח על כך שסיימנו את שיקום הרחוב ומה שנשאר בשעה טובה  .א

כרגע זה חיבור חברת החשמל לבתי התושבים, תהליך שימשך מספר חודשים. צריך לזכור כי רחוב 

הארזים הוא פרויקט ייחודי וראשון מסוגו שמעולם לא נעשה במטולה ) בהיבט של הטמנת תשתיות( 

העבודה שהתבצעה ע"י חמישה קבלנים מגופים שונים הצריכה תאום רב , סבלנות  ולכן הוא מורכב.

והרבה בירוקרטיה שלשמחתי יכולנו לה. במהלך העבודות נשמעו טענות לא מקצועיות שנטענו על 

מנת להטעות את הציבור בדבר עיכובים והתמשכות בעבודה על הרחוב ע"י גורמים בלתי מוסמכים 

צערי מהי מהות העבודה ומהי משך העבודה. אני שמח על סיום הפרויקט ושאינם מבינים מאום ל

המשמעותי הראשון מסוגו במושבה ועל השדרוג המשמעותי שנעשה לאורך הרחוב. כולי תקווה כי גם 

 רחוב העיון יסתיים במהלך החודש הקרוב ואז נסיים מכרז אחד שלם בנושא.

אשונים. פרויקט מורכב מאוד אשר בסופו של בשעה טובה מחר בבוקר יתחילו העבודות ברחוב הר .ב

תהליך נזכה לקבל רחוב ראשי משודרג, מאיר פנים ,נגיש וחדיש תוך שמירה על הרחוב כחרובה 

הראשי ההיסטורי של המושבה. זהו אחד הפרויקטים החשובים ביותר במושבה במהלך העשורים 

שכרנו מתכננת מיוחדת מותאמת   האחרונים שהושקעה בו עבודת תכנון ארוכה מהמוקבל ואשר בגינו

לשדרוג הרחוב. במהלך השנה הקרובה קבלן המועצה יחד עם קבלנים נוספים יבצעו עבודות ואנו 

במועצה נעדכן עפ"י הצורך את התושבים ודיירי הרחוב בהתפתחויות השדרוג. שמח על יציאה לדרך 

 של פרויקט משמעותי זה בהיקף של למעלה משמונה מיליוני שקלים . 
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בסוף השבוע האחרון חווינו כולנו יחד בעוד סופ"ש חווייתי ומהנה לתושבים  -פסטיבל בתים פתוחים .ג

ולמבקרים הרבים שפקדו את המושבה. פסטיבל בתים פתוחים שמתקיים זו השנה השלישית נתן לנו 

אפשרות הצצה מדהימה לתוך בתי התושבים אשר מייצרים אומנות ואשר פתחו בפנינו את דלתות  

תם. ראינו כולנו יחד את כמות המבקרים הרבה בפסטיבל מה שגרם לגאווה למטולה. רוצה לומר בי

תודה לכל העוסקים במלאכה, נטעלי שם טוב יוזמת הפסטיבל, המרכז הקהילתי אלכס, יערה וכל שאר 

הצוות, לעובדי המועצה המקומית ולמועצה על ההשקעה בפסטיבל ולכפר הסטודנטים קדמה, נרקיס 

צאת הפסטיבל אל הפועל. גאה ביוזמות שכאלו ששמות את מטולה על מפת התיירות האזורית על הו

 כולה.

לאחר סיום הליך ההפקעה בצידו הצפון מערבי של המושבה הצלחנו לפתור את בעיית גדר הביטחון  .ד

ובמקביל להוריד את פלישת עצי הזים משטח השצ"פ אותו אנו מייעדים לפרויקט תיירותי נוסף. 

 השבועות הקרובים תושלם הגדר שתסגור את מטולה בהיקף המושבה כולה. במהלך

בשבוע שעבר בישיבה בוועדה המרחבית לתכנון ובניה הצלחנו לקדם עוד שלב עם יזמים להקמת מלון  .ה

חדרים איכותיים ומרהיבים. בישיבת תאום הכנה להגשה להיתר  65מלון בוטיק בעל  ' Aברמה 

ם ומתכננת המלון, יו"ר ומהנדס הוועדה המקומית וראש המועצה. שנערכה בוועדה השתתפו היזמי

 במהלך הדיון סיכמנו את חשיבות הקמת המלון, דווקא פה במטולה ואת התרומה אותה ייתן המלון 

 לתיירות בגליל כולו ולמטולה בפרט. זהו עוגן כלכלי נוסף אותו מובילה המועצה ואני שמח על האמון  .ו

 במטולה.שמעניקים היזמים בנו פה 

ביום חמישי נערך טכס הענקת יקיר המושבה מטולה לשר האוצר איווט ליברמן בהיותו שר הביטחון  .ז

ועל תרומתו הגדולה למטולה אותה ציינתי בישיבת המועצה ואשר התקבל פה אחד במליאת המועצה. 

נוסף במהלך הטכס הצגתי לשר את פרויקט הגדר הטובה, עוד פרויקט שהוא עוגן כלכלי ותיירותי 

למושבה וזאת כחלק מהחלטת ממשלה נוספת אותה אנו מקדמים בתקופה הזו. בישיבת ההכנה 

לביקור הנחתי את הצוות המתכנן להוציא זימון לביקור לכלל חברי המועצה אך בשל טעות , לא יצא 

הזימון. כמי שעומד בראש המערכת ואשר גילה את הטעות בזמן האירוע, אני לוקח אחריות ומתנצל 

 אי הוצאת הזימון . על

שמח על המשך בניית מעון היום עפ"י תוכנית. קבלן בית הספר ממשיך את  -המשך בניית מעון יום .ח

בניית המעון לאחר פשיטת הרגל של הקבלן הקודם. אנחנו מקווים כי המעון החדש במטולה ייפתח 

 בחודש ספטמבר ויהווה חלק ממתחם החינוך במושבה.

נמצאים בעיצומם של בניית הממ"דים שהתחילו ברחובות הלבנון והחרמון. שמח על עוד אנו  -ממ"דים .ט

 צעד בתחום הביטחון שאנו מקדמים ומצליחים להתקדם שלב נוסף.

הבעיה הידועה לכולנו, מטופלת ע"י המועצה המקומית וע"י הגרומים הרלוונטיים.  -בעיית הזבובים .י

בתקופה האחרונה אנו חיים ירידה משמעותית בכמות הזבובים ובחזרה לשיגרה. רוצה להודות לעובדי 

 המשק במושבה ולגרומים נוספים אשר מסייעים לנו להתמודד עם תופעה זו.

סדנת שירות לתושב שבו השתתפו עובדי המועצה. הסדנה שהתקיימה ביסוד  בשבוע שעבר קיימנו .יא

המעלה הינה אחת מתוך סדרת סדנאות וכחלק מהמשך שיפור השירות לתושב אותה מובילה המועצה 

  ה ומודה לכל העוסקים במלאכה שמקדמים גם נושא חשוב זה.לחתבשנים האחרונות. שמח על הצ
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 ישראל נסגרים סניפים רבים בכל הארץ ולצערי גם הסניף אצלנובשל רפורמה בדואר  -דואר ישראל .יב

  ת חשיבות סניף הדואר והפעלתו פה במושבה מיותר להדגיש. במספר פגישות שקיימתיאבמושבה. 

  הנדל ושר המשפטים גדעון סער, הובטח לי כי תיעשה בחינה מחודשת של ז עם שר התקשורת יוע

אנו ממתינים בימים אלו , אותו מחדש במבנה הדואר חסגירת הסניף ויעשה הכל על מנת לפתו

 להחלטת השר ובאם יחול שינוי, נעדכן בהתאם.

 שונות -  5סעיף  

 מנכ"ל אשכול גליל מזרחי -ע"י יורם אזולאי ההווטרינריהצגת מערך 

. אני של האשכול המזרחי ההווטרינרי: שמח על החלטת המועצה להצטרף למערך נכ"ל האשכולמ  יורם 

על  נוספים 3-ל נגדיל את מספר  הפקחיםואף  פקחים 4כיום מתחייב לטיפול נקודתי של האשכול על מטולה. 

.זה כולל תורן לילה שמעיר את האזור. לתושב דמי חבר ₪  20מנת לתת מענה זמין ומועיל. עלות השרות הוא 

 אחת לחודש. -וחיסוניםשבבים  ויומיים בשבוע סיורים יזומים 

 הסברים על בע"ח וביחוד התגוננות מפני נחשים וכו' -ת הספריאנו נערוך גם כנסים בב

 , אחת בצפת ואחת ממוקמת בימים אלו בצח"ר. מכלאות 2

 , לאחר תשלום הקנס , הפקח יחזיר אותו לבעליו. למכלאהשרות נוסף לתושב במידה וכלב יגיע 

 פקחים לכל האשכול. 4: לא ניראה שזה מספיק אבי

 שמונה למענה מהיר במטולה. : יהיה פקח שיושב קבוע בק.יורם

 אני מבקש שקיפות מלאה לתושבים, שזה יפורסם בכל ערוצי המדיה להביא לידיעתם. חגי:

 : נדאג להפיץ מגנטים לכל בית עם מספרי טלפון.יורם

 .בהצלחה. כל יושבי האשכול יתאחדו למערך זה: אנו אחרי קצרין בניסוי זה, ברגע שזה יוכתר דוד

 הסברתי והתרעתי למהלך זה לפני קבלת קנסות. : כמי שמגדל כלב צריך תהליךליאור

 : אנו מזהירים פעם או פעמיים לפני מתן קנס כספי.יורם

 : לאור הצגת המערך ע"י המנכ"ל וההבטחה לתת ממענה אמיתי ונכון לסוגיית הכלבים, המועצה תחזיר דוד

 את הפעילות של מערך הווטרינריה לאשכול. מועד חזרה יקבע מול האשכול.

         

 למסיבת סיום בי"ס עגורים יצאדוד  - 19:31 

 19:32 הישיבה הסתיימה:

 רשמה: אריאלה לוי

 בכבוד רב, 

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ------------------------ 

 קובי נגר                 דוד אזולאי         

   מנכ"ל המועצה                      ראש המועצה       
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